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Prezvdent Miasta Wloclawka

Ponownie w nawiqzaniu do mojej interpelacji z dnia 31.05.2024 i
odpowiedzi Pana Prezydenta z dnia 17.06.2024 znak L0003.19.2023 w sprawie

ul. Guzowskiej zwracam sig z ponownq proibq do Pana Prezydenta o

ronvqienie wykonania w biehqcym roku proiektu bulowlaneso ,,Budowy ulicy

Guzowskiej wruz z niezbgdnq infrastrukturq oraz chodnikami."

Ponvoli to na realizacje w/w zadania w przyszlym roku.

Przy kaidej miesigcznej zmianie budietu podczas Sesji RM wprowadzane

sq nowe zadania oraz zwiglcszane irodki juz ujgtych w budZecie zadan to sqdzg

ze stat jest bud:Zet miasta w tym roku na wydatek miqzany z wykonaniem

projektu ul. Guzowskiej tym bardziej, 2e deklarowal Pan mieszkaricom, 2e

wykonany bgdzie w tym roku projekt budowlany ul. Guzowskiei.

Uprzejmie prosz? Pana Prezydenta o uwzglgdnienie w/w wniosku jeszcze

w bieiqcym roku

Z powaianiem.


